



Compliance Testing, LLC
Previously Flom Test Lab

TECHNICAL ACCEPTANCE CERTIFICATE

THE FOLLOWING EQUIPMENT HAS BEEN TESTED AND CERTIFIED UNDER
INDUSTRY CANADA

Issued By:

Compliance Testing, LLC
3356 N. San Marcos Place, Suite 107
Chandler, Arizona 85225

Equipment Certification is hereby issued to the Identified Certificate Holder and is VALID ONLY for the equipment identified herein.
La certification du matériel est distribuée à la Société identifiée et est VALIDE SEULEMENT pour l'équipement identifié ci-dessous.
NOT TRANSFERABLE / PAS TRANSMISSIBLE

Reference No. **TCB-p10b0010**
No. DE RÉFÉRENCE

CERTIFICATION No. 1321A-TR240
No. DE CERTIFICATION

ISSUED TO ► Bosch
DÉLIVRÉ A 8601 E Cornhusker Highway
Lincoln, NE 68507
US

TYPE OF EQUIPMENT ► Spread Spectrum Device (2400-2483.5 MHz)
TYPE DE MATÉRIEL

MODEL NUMBER(S) ► TR-240
MODELE

FREQUENCY RANGE ► 2412-2462 MHz
BANDE DE FRÉQUENCES

EMISSION DESIGNATION ► 15M7G1D
DESIGNATION DÉMISSION

RF POWER RATING ► Min: .01687 W, Max: .01977 W
PUISSANCE NOMINALE H.F.

ANTENNA INFORMATION ► 2 dBi
L'INFORMATION D'ANTENNE

TEST LABORATORY ► Compliance Testing LLC
LABORATOIRE D'ESSAI 3356 N San Marcos Place, Suite 107
Chandler, AZ 85225
Tel : (480) 926-3100 Fax: (480) 926-3598
Email: steves@compliancetesting.com

IC SITE NUMBER ► 2044A-1
NUMÉRO DE SITE

CERTIFIED TO ► SPECIFICATION: RSS-210 ISSUE: 8
CERTIFIÉ SELON LE CAHIER DES CHARGES ÉDITION

NOTES ► The power listed is conducted. The Maximum Duty Cycle of this device in the worst case mode is 34.55%.

Certification of equipment means only that the equipment met the requirements of the above noted specification(s). License applications, where applicable to use certified equipment, are acted on accordingly by the issuing office and will depend on the existing radio environment, service and location of operation. This certificate is issued on condition that the holder complies and will continue to comply with requirements and procedures issued by Industry Canada.

La certification du matériel signifie seulement que le matériel a satisfait aux exigences de la norme indiquée ci-dessus. Les demandes de licence nécessaires pour l'utilisation du matériel certifié sont traitées en conséquence par le bureau de délivrance et dépendent des conditions radio ambiantes, du service et de l'emplacement d'exploration. Le présent certificat est délivré à la condition que le titulaire satisfasse et continue de satisfaire aux exigences et aux procédures d'Industrie Canada

ORIGINAL DATE OF ISSUE: **April 7, 2011**
REVISED DATE OF ISSUE: N/A

Mike Wyman
Certification Manager